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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2013-12-15 
 

Närvarande:   Roger Andersson (ordf.), Gert Åkerman, Björn Johansson, André Nilsson, 

                       Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust, Kai Pyhälahti. 

 

§1 Mötets öppnande 

 - Ordförande öppnade mötet kl: 17.15 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

 

§2 Val av sekreterare 

- Urban valdes till sekreterare. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

 - Dagordningen godkändes. 

 

§4 Föregående protokoll 

- Föregående styrelsemötesprotokoll 2013-08-19 godkändes. 

- Restpunkt: Roger och Åke ser över placeringen av våra tillgångar och gör 

budget. 

 

§5 Ekonomisk redogörelse 

- Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. 

- Inget anmärkningsvärt, men i Åkes frånvaro var det ingen som visste vad som 

fanns bakom posten ”Inköp S4an material” för 23000 kr. Roger kollar med Åke. 

-- Önskvärt att kontoplan och budgetposter struktureras om för att underlätta 

uppföljning. 

  

§6 Skolschackklubbar  

- SSF har slutat med att betala fadderbidrag 1000 kr för skolschackklubbar av 

ekonomiska skäl. 

- I Västeråsområdet har det skett en viss nedgång i antalet aktiva 

skolschackklubbar. 

- Göran Malmsten har slutat med schackfyranverksamheten i KAK-området. 

Per-Åke Yngwén har dock verksamhet vid Götlundaskolan. 

 

§7 Tävlings- och lägerkalender 2013/2014 

- Kalendern för 2013/2014 är klar och ligger på U-Schacks hemsida. Ett fåtal 

inbjudningar för våren saknas fortfarande. 

- Schackiaden är en nygammal tävling som återuppstått. Den spelas under 

trettonhelgen och ger ungdomar chansen att spela med längre betänketid än vid 

U-Schacktävlingarna. 

- En ny snabbschacktävling, Luciaturneringen, arrangerad av Fagersta Södra IK 

spelades 14/12 tyvärr med klent deltagande. 

 

§ 8 Tävlingskommittén (inräknat seniorkommitén) 

- Antalet deltagare i GP har minskat något jämfört med fjolåret detta trots att 

deltagare utanför länet ökat vilket i sig är glädjande och ger stimulerande 

konkurrens. Speciellt mellanstadieklassen har minskat rejält. Vi borde kunna 

fånga upp fler av den ökande skaran av schackfyrandeltagare och få dem att 

spela U-Schacktävlingar. 

- Distriktsserien fungerar bra inklusive resultatinmatning i SSF:s system för 

allsvenskan. 
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§9 Schackfyrankommittén. 

- Västeråskvalen S4an har hållits under v.47 med deltagande av 44 klasser och 

884 spelare vilket är ”all-time high”, trots att Engelska Skolan som i fjol deltog 

med c:a 110 spelare valde att inte delta i år. Glädjande var att några skolor som 

inte deltagit tidigare nu deltog och fick smak på tävlingen. 

- Även verksamheten utanför Västerås fungerar bra. 10 klassbesök inom KAK 

har genomförts och 29 i övriga länet förutom Västerås där 54 besök gjorts det 

vill säga totalt 93 klassbesök i länet. 

- Kai Pyhälahti som är anställd av VSK har arbetat med S4an utanför Västerås 

för U-Schacks räkning. VSK debiterar U-Schack 2000 kr + faktiska 

resekostnader för Kai. 

- Kai gör en sammanställning av vilka besök som gjorts. 

- Sparbanken Västra Mälardalen har antytt till Björn att man är beredda att 

sponsra en satsning på S4an inom KAK. Björn fortsätter diskussionerna. Ett par 

förslag som dök upp var att Sparbanken sponsrar schackbräden med 

Sparbankens logga på till klasserna och att man betalar startavgift i riksfinalen 

för kvalificerade lag. 

- Mötet beslöt att Västerås Schackklubb får ett bidrag från U-Schack på 4000 kr 

för hyra av bord vid Västeråsfinalen av Schackfyran 20140208 

 

§10 Utbildningskommittén. 

- André Nilsson har fått en förfrågan från SSF om att anordna ett riksläger i 

mellansverige. André har tackat ja till förfrågan och lägret kommer att hållas 

helgen före midsommar. André kollar efter lämplig lokal. Beslut om lokal ska 

tas i januari. 

U-Schack får gärna bidra med ledare. 

- Önskvärt med domarkurser både för schackfyran och allsvenskan.. 

 

§11 Övriga frågor. 

- Inga övriga frågor fanns. 

 

§12 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 4 maj 2014 i 

VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Roger kallar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Roger Andersson 


